東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 041/25-26 更換冬季校服事宜

敬啟者:

鑑於近日天氣開始轉涼,冬天將至,校方決定於十二月八日(星期一)為全校學生更換整齊冬季校服日子。而由十一月二十六日(星期三)至十二月五日(星期五)是更換冬季校服的交替期,學生於該段期間可選擇穿著全套整齊夏季或全套整齊冬季校服回校。敬請 貴家長為子女準備合適及整齊的冬季校服。

請於十一月十日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請 致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校校長



二零二五年十一月六日		(賴珮賢)
	東華三院馬振玉紀念中學 <u>行政通告 041/25-26</u> <u>更換冬季校服事宜</u>	班號:
敬覆者: 本人為 班學生 _ 並會作出適切的安排。	之家長,已知悉上述通告內容,	
此覆 東華三院馬振玉紀念中學		
	家長簽	署:
	家長姓	名:

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 041/25-26 Changing to the Winter Uniform

6th November 2025

Dear Parents

The weather is getting cool and all students are required to change into their winter uniform starting from 8th December 2025 (Monday). In the meantime, from 26th November 2025 (Wednesday) to 5th December 2025 (Friday), students are allowed to wear either summer school uniform or winter school uniform on their own choices.

Please return the signed e-reply slip by 10th November 2025 (Monday). Please free feel to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Lai Pui Yin Polly Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.